



贵宾式送机服务*

COMPLIMENTARY 1-WAY LUXURY TRANSFER TO CHANGI AIRPORT

VEHICLES PROVIDED WILL BE EITHER
*Sedan-type: Mercedes E-Class, BMW, Audi
*MPV-Type: Toyota, Alphard/ Vellfire

提供的豪华轿车如下：
* 轿车型： 平治(或奔驰)牌中车，宝马牌，奥迪牌
* 七人型： 丰田牌埃尔法/威发

TERMS AND CONDITIONS

- This promotion is valid from 1 May 2017 to 31 December 2017, for tourists only.
- Visitors on other forms of passes are not eligible for the redemption of this promotion, which includes work pass, student pass, long-term visit pass, permanent residence etc.
- Redemption must be made in person, by owner of the credit card / receipt(s) on same-day of purchase..
- Present your receipt(s), subject to a maximum of 4 same-day accumulated receipt(s), charge slips and passport at the customer experience counter on level 1 between 11am – 9pm for redemption.
- Redemption is on a first-come-first-served basis, limited to one redemption per shopper per day and while stocks last.
- Voucher is valid for one month from date of issue.
- Voucher is limited to one-way transfer only to Changi departure
- Pick-up point is limited to locations within Singapore only.
- Maximum waiting time is 15mins only. Once exceeded the waiting time, booking will be regarded as cancelled and voucher will not be valid for use thereafter.
- All limousine bookings should be made at least 2 hour prior to pick-up time
- Bookings is not applicable during F1, SEA Games, Singapore Air Show and Chinese New Year
- Bookings doesn't include Midnight services from 2300 to 0659hrs, for midnight services surcharge of \$15 will apply
- Limousine transfer services are provided by Yue Hwa Chinese Products independent contractor Ting Heng Limousine
- Quote voucher number, name, pickup, address and phone number upon.
- Yue Hwa shall not be liable for any acts, omissions or negligence of Ting Heng Transport and its servant, agents or employees. All bookings should be made through Ting Heng Transport..
- Yue Hwa reserves the right to amend these terms and condition or to cancel the Promo Codes at any time.
- Booking Hotline: +65 9191 4494 (Whatsapp or WeChat preferred)
- Site: <http://www.limoservice.sg/>

条款与条件：

- 本促销活动自2017年5月1日至2017年12月31日期间有效，仅对参与活动的游客有效。
- 凭借其他类型通行证参与活动的游客没有参加本促销活动的资格，包括工作证、学生证、长期访问准证、永久居民证等。
- 必须由信用卡/收据持有人于购买当天亲自兑换。
- 须于上午10点至晚上10点之间亲临裕华国货牛车水总店一楼客服务台，出示购物收据（最多4张当天收据累积到700新元），收费凭条和护照进行兑换。
- 每名购物者每天仅限兑换一次，先到先得，兑完即止。
- 优惠券从发出之日起一个月有效。
- 优惠券仅限用于单程送往樟宜机场。
- 乘车地点仅限于新加坡境内。
- 所有豪车必须在乘车时间前至少提前2小时预约。
- 最长等候时间仅限15分钟，一旦超出等候时间，将视为预约取消，优惠券随即失，不得再行使用。
- 本优惠券不适用于F1方程式赛车、东南亚运动会、新加坡航空展及中国农历新年期间。
- 本优惠券不适用于半夜11时至凌晨6时59分期间。
- 所有豪车接送服务均由裕华国货的独立承包商Ting Heng 豪车网络公司提供。
- 预约时，输入优惠券号码，姓名，地址和电话号码。
- 裕华国货不负责Ting Heng豪车网络公司及其仆役、代理和雇员之任何行为、遗漏和疏忽。
- 所有预约均须通过 Ting Heng 运输公司进行，
- 联系电话：+65 9191 4494 (Whatsapp or WeChat) ；
- 网址：<http://www.limoservice.sg/>。